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Verslag Algemene Ledenvergadering  
 

datum: maandag 18 maart 2024 

locatie: tenniskantine   
 

Aanwezig: 
Bestuur:  Wilco Kuipers, Pieter de Lange, Anetta de Jong, Nico de Vries, Bart 

Bouwhuis, Folkert de Hoop 

Gemeente: Jochum Meester (FNP), Bauke de Wolff (CDA) 

Gasten:  Tanja Kombrink (Sociaal Werk de Kear), Jan Bouke Faber (Vreugdenhil), 

Thijmen Krikke (obs de Brêge), Wim Warnier (dominee) 

Leden:  Hennie Speerstra-de Graaf, Ineke Speerstra, Piet Siemonsma, Franke 

Sloothaak, Ph van der Meer, Kees Agricola, Tjits Agricola, Nico Agricola, 

Janke Diederch, Jaap Hanje, Menno Hanje, Klaas Vierstra, Theo Flapper, 

Rintsje Hoekstra, Eva Hoekstra, Martin Kroon, Lisette ten Hoeve, Sido 

Palstra, H Hoen, Bouke Jansen, B Pieters, R de Boer, Coenraad van 

Meekeren, Johan Zandstra, Elske de Lange, Roelof Klos, Arno Bokma, Durk 

Faber, Douwe van der Meer, Elena de Boer, Jacob Mink, Tom Hettinga, Ben 

Hettinga, Eelke Sikkema, Henk de Wolff, Ria de Wolff 

 Afwezig met kennisgeving: Sytze Holtrop (CU)  

    

 
1. Opening en mededelingen 
Wilco Kuipers, voorzitter van Plaatselijk Belang Scharsterbrug heet alle leden van harte 

welkom, als ook de genodigden en de aanwezige raadsleden.   

 

Huishoudelijke mededelingen:  
 De koffie en thee wordt aangeboden door Plaatselijk Belang 

 Er gaat een presentielijst rond 
 

2. Vaststelling agenda 
Agendapunten 10 en 11 worden omgewisseld. Daarna wordt de agenda vastgesteld.  

 

3. Verslag vorige ALV vergadering 2022 
Het verslag wordt vastgesteld, er zijn geen inhoudelijke opmerkingen of vragen n.a.v. 

het verslag. 

 

4. Financieel verslag 2023 (is uitgereikt in de vergadering) 
Penningmeester Pieter de Lange doet verslag van de financiële zaken. 

Het financieel verslag is opgemaakt door administratiekantoor Wijnja. Ook heeft er 

inmiddels een controle door de kascommissie plaatsgevonden, waarover later meer. 

 

Het afgelopen jaar had geen grote, spannende financiële zaken en daarmee ook geen 

opvallend grote bedragen m.b.t. de uitgaven. Er is € 5.000,- overgemaakt naar de 

tenniskantine. Hierover is al gesproken op de vorige ALV, maar de daadwerkelijke 

overboeking heeft pas in het afgelopen boekjaar plaatsgevonden.  

De grootste uitgaven van PB was de plaatsing van een bankje langs de Skarster Rien en 

de BBQ voor alle vrijwilligers binnen Plaatselijk Belang. Er zijn geen verdere vragen van 

de leden aan de penningmeester over de begroting. 

 

Pieter geeft aan dat hij na de ALV het ‘stokje overdraagt’ aan Folkert de Hoop. Pieter zijn 

2e termijn van 3 jaar als Penningmeester zit er dan op. Deze afspraak is destijds door het 
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bestuur vastgelegd in het Huishoudelijk Reglement van PB. Pieter bedankt de leden voor 

het in hem gestelde vertrouwen als Penningmeester in de afgelopen 6 jaar.  

  

5. Verslag kascommissie  
Ria de Wolff doet verslag van de bevindingen van de kascommissie. De kascommissie 

heeft steekproeven gedaan en de kas was prima in orde. Zij hebben geen 

onregelmatigheden kunnen vinden. De kascommissie heeft vervolgens de financiën 

goedgekeurd.  

 

Wilco bedankt de kascommissie voor haar werkzaamheden.  

Door instemming van de ledenvergadering met het gevoerde bestuur, wordt decharge 

aan het bestuur verleend.  
 

6. Benoeming reserve kascommissie lid 
Aftredend is Ria de Wolff.    

Kascommissie voor 2025: René Zwaan en Jenny Dijkstra-Laros. Laatstgenoemde is op de 

ALV van 2023 benoemd tot kascommissie lid. 

Nieuw reserve kascommissie lid: Jacob Mink. 
 

7. Terugblik, lopende zaken en jaarplan 2024  
 

 Woningbouw:  

Wilco geeft aan dat er in februari 2023 een enquête m.b.t. woningbouw is geweest en 

dat de uitslag daarvan ook op de ALV van 2023 is gepresenteerd. Daarna is er een 

bijeenkomst geweest met geïnteresseerden, Doarpswurk en PB. Hieruit is toen een 

woningbouwcommissie gevormd. Deze commissie is vervolgens samen met PB en 

Doarpswurk verder in overleg gegaan. Dit heeft geleid tot een afspraak met de gemeente 

tezamen met de commissie en PB. Inmiddels is PB benaderd door de gemeente dat ook 

ons dorp in aanmerking komt voor een verkennend gesprek met Jan Rodenhuis 

(procesbegeleider van de gemeente). Het gesprek met PB en Jan Rodenhuis heeft 

inmiddels plaatsgevonden en op 2 april a.s. organiseert PB een bijeenkomst met alle 

geïnteresseerden en Jan Rodenhuis. Meer inhoudelijk hierover volgt bij agendapunt 11.  

 

 Komversmalling: 

Hierover is veelvuldig overleg met de gemeente en PB en direct betrokkenen geweest. Na 

het aanbrengen van de komversmalling is er een enquête geweest in het dorp onder alle 

inwoners. Deze uitkomsten zijn gedeeld met de gemeente. Op basis hiervan heeft de 

gemeente nadien weer een aantal aanpassingen gedaan.  

Omdat het aanbrengen van de komversmalling niet was conform de eerder gemaakte 

afspraken met PB en de gemeente, wordt het in de loop van 2024 weer hersteld door de 

gemeente. Echter de fietsveiligheid (wat destijds de aanleiding was) zal niet worden 

aangebracht, omdat hiervoor geen budget beschikbaar is. Zodra het is hersteld, zal er 

vanuit PB aandacht blijven voor de fietsveiligheid.   

 

 Bankje langs de Skarster Rien: 

Dit is idee is destijds ingebracht door een inwoner en is in 2023 door Plaatselijk Belang 

geplaatst langs de Skarster Rien.  

 

 BBQ voor vrijwilligers: 

In juni 2023 heeft het bestuur een grote BBQ georganiseerd voor alle vrijwilligers binnen 

Plaatselijk Belang.  

 

 Online activiteitenkalender: 

Om alle activiteiten en evenementen in ons dorp goed op elkaar af te kunnen stemmen 

en om te voorkomen dat er verschillende activiteiten op dezelfde datum plaatsvinden, 

heeft PB een online activiteitenkalender voorgesteld en ontwikkeld. Hierop kan iedereen 

zijn of haar evenement/activiteit online aanmelden. Deze online kalender is terug te 

vinden op de website van Plaatselijk Belang Scharsterbrug en zal ook worden vermeld in 

de dorpskrant door de redactie van Brêgepraat.   
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 Bestuurlijk overleg met de gemeente: 

Dit heeft inmiddels al 1x plaatsgevonden dit jaar. In de nieuwe opzet/werkwijze zal het 

Bestuur van PB in ieder geval 2x een bestuurlijk overleg hebben per jaar. Hiermee komt 

de aanwezigheid van de gemeente op de ALV te vervallen.  

 

 Fietspad langs de Skarster Rien: 

Over de slechte staat van het fietspad langs de Skarster Rien heeft PB afgelopen jaar 

veelvuldig contact gehad met zowel de gemeente als ook met het Wetterskip. Ons is 

inmiddels toegezegd dat er hiervoor budget is vrijgemaakt  en dat in 2024 het fietspad 

zal worden aangepakt. Een definitieve datum is nog niet bekend.  

 

 Jaarplan PB 2024: 

- Faciliteren van de Woningbouwcommissie voor nieuwbouw in Scharsterbrug 

- Projectmatig overleg met de gemeente voor een betere oplossing voor de 

fietsveiligheid op de Hollandiastraat 

- Haalbaarheidsonderzoek naar recreatieplek in Scharsterbrug 

- Onderzoek naar haalbaarheid/mogelijkheden tot energiebesparende 

mogelijkheden in ons dorp vanuit de Energiecommissie 

- Faciliterende rol bij het uitwerken van de mogelijkheden van voorzieningen van 

verkoop van lokale produkten in ons dorp 

- Opstellen van een investeringsplan van Plaatselijk Belang 

- Plaatsen van een permanente kerstboom (duurzaam) in Scharsterbrug 

 

8. Bestuursverkiezingen 
Aftredend en herkiesbaar: Wilco Kuipers (conform het rooster van aftreden).   

Wilco wordt herbenoemd voor een nieuwe periode van 3 jaar. 

 

9. Vooraf ingebrachte punten door leden van Plaatselijk Belang 
Er zijn geen punten ingebracht. 

 

10. Presentatie Club van Aanjagers  
Willem Faber geeft namens de Club van Aanjagers van de Tsjûkemar een presentatie 

over de kracht van de Tsjûkemar en het benutten van de omringende regio. Als ook het 

benutten van de kracht van de Mienskip.  

 

Hierbij worden een aantal grote projecten als voorbeelden nader toegelicht: 

Headammen; dagrecreatie Ûlesprong, Kitesurfzone Zuidoost-oever en Suvivalbaan 

Oosterzee.  

 

Ook het lesprogramma “Jong Tsjûkemar” komt naar voren. Een jaarlijks 

programmaboekje voor de omliggende basisscholen langs de Tsjûkemar, waaruit scholen 

kunnen kiezen en zich kunnen inschrijven voor georganiseerde activiteiten langs en 

m.b.t. de Tsjûkemar.  

 

Daarnaast is de Club van Aanjagers ook betrokken bij de Coöperatie Agricycling/DFM. Dit 

is een coöperatie van boeren waarbij kunstmest wordt vervangen door o.a. compost dat 

lokaal geleverd wordt via reststromen van derden.   

  

Pauze 
 

11. Wonen en nieuwbouw Scharsterbrug 
De heer Jan Rodenhuis/Romtinker (proces begeleider aangesteld door de gemeente) 

geeft een inhoudelijke presentatie over de te nemen processtappen m.b.t. woningbouw 

in Scharsterbrug, als ook een indicatie van een tijdslijn.  

 

Deze presentatie zal hij ook nogmaals gaan verzorgen op 2 april a.s. voor de groep 

geïnteresseerden in samenwerking met Plaatselijk Belang. Tijdens deze bijeenkomst zal 

ook een inventarisatie worden gedaan van de woningbouwbehoefte, prijsklasse en 

oppervlakte. Ook zal aan de geïnteresseerden gevraagd worden om een 
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intentieverklaring te ondertekenen. Aansluitend hierop zal Jan Rodenhuis zijn advies 

m.b.t. woningbouw in Scharsterbrug gaan uitbrengen aan de gemeente.  

 

12. Presentaties/spreektijd voor commissies binnen Plaatselijk Belang 
Er zijn geen commissie van PB die hier vanavond gebruik van willen/kunnen maken. 

Hiervoor in de plaats presenteert Anetta de Jong namens de Schoolpleincommissie van 

de Oudervereniging van obs de Brêge het “nieuwe schoolplein”.  

Aan de hand van een herinrichtingsvoorstel wordt gepresenteerd hoe het nieuwe 

schoolplein er straks uitgaat zien. De plannen zijn inmiddels klaar en het overgrote deel 

van de subsidiegelden zijn binnen gehaald. De verwachting is, dat er nog dit voorjaar 

met de plannen kan worden gestart, zodat ook de huidige groep 8 dit schooljaar hiervan 

nog gebruik kan gaan maken.   

 

Henk Hoen merkt op dat hij regelmatig overlast ervaart van voornamelijk jongeren die 

buiten schooltijd zich bevinden op het schoolplein. Sociaal Werk De Kear, die aanwezig is 

op de ALV, gaat hierover na afloop van de de ALV vergadering in overleg met dhr Hoen.  
 

13. Presentatie: Bregepop  Festival 
Hessel Faber en Sipke Schotanus komen een presentatie geven over Bregepop 2024, de 

9e edititie van Bregepop die op 12 en 13 april a.s. gaat plaatsvinden. Het festival terrein 

zal deze keer nog weer groter en spectaculairder worden. Er komt ook dit jaar weer een 

eenrichtingsverkeer van Huisterheide naar Scharsterbrug op beide dagen tussen 23.00 – 

03.00 uur. Alle inwoners ontvangen nog een informatiebrief van Bregepop.   

 

14. Rondvraag  
Wilco vraagt of iedereen de presentielijst heeft getekend.  

 

Henk Hoen: Er wordt te hard gereden als ik uit Scharsterbrug kom. Ze rijden erg snel op 

de Hollandiastraat. Is daar wat aan te doen? 

Antwoord PB: De gereden snelheid in Scharsterbrug bespreken wij regelmatig met de 

gemeente. Het is nu wel een 30 km zone in Scharsterbrug, maar is niet ingericht als 30 

km, dus wordt gehandhaafd als 50 km. Wellicht kunnen we nog denken aan een 

wegversmalling? We zullen dit punt nogmaals aankaarten bij de gemeente. 

Piet Siemonsma: Wellicht een metingsbord plaatsen met “u rijdt te hard”?  

Antwoord PB: Dit zullen we gaan oppakken met de gemeente.  

 

Henk de Wolff: De bomen langs de fietspaden zijn gesnoeid, maar er ligt nu nog heel 

veel houtrotzooi langs het fietspad.  

Antwoord PB: Wij zullen hierover contact opnemen met Klaas Simponius van de 

gemeente.  

 

Er zijn verder geen inhoudelijke vragen meer voor de rondvraag. 

 

15. Sluiting 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun bijdrage en aanwezigheid en sluit de 

vergadering om 22:06 uur. 


